
Referat fra årsmøte i Tottenhams Venner søndag 16. september 2012. 

 

 

 

Sted: Bryggen Nightclub, Bergen. 

 

 

 

Møtet satt 14.34. 

 

 

 

Til stede: Vidar Edell (leder), Petter Frydenlund (nestleder), Bjørnar Fagerhøi, Bjørnar Holmem, 

Kev-Robin Kristoffersen (styremedlemmer) og rundt 30 medlemmer. 

 

 

 

1. Valg av møteleder og referent. 

 

Vidar Edell og Bjørnar Holmem ble valgt som henholdsvis møteleder og referent ved akklamasjon. 

 

 

 

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 

Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

 

 

 

3. Årsberetning 

 

Styret framla årsberetning for aktiviteter i styreperioden 2011/2012. 

 

Årsberetninga ble enstemmig godkjent. 

 

 

 

5. Regnskap 

 

Bjørnar Fagerhøi la fram regnskapet for 2011/2012 

 

Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

 

 

 

6. Budsjett 

 

Bjørnar Fagerhøi la fram budsjett for 2012/2013. 

 

Budsjettet ble enstemmig vedtatt. 

 

  



 

6. Valg. 

 

6.1 Valg av leder. 

 

Kandidat: Vidar Edell 

 

Vidar Edell ble valgt ved akklamasjon. 

 

 

 

6.2 Valg av to styremedlemmer for to år. 

 

 

 

Kev-Robin Kristoffersen stilte til gjenvalg. 

 

Kev-Robin Kristoffersen ble valgt valgt ved akklamasjon. 

 

 

 

Rune Westbye stilte til valg og presenterte seg selv og sine planer for kommende styreperiode. 

 

Rune Westbye ble valgt ved akklamasjon. 

 

 

 

6.3 Suppleringsvalg av ett styremedlem for ett år. 

 

 

 

Morten Sletten stilte til valg presenterte seg selv og sine planer for perioden. 

 

Morten Sletten ble valgt ved akklamasjon. 

 

 

 

Med styremedlemmene som ble valgt for to år på forrige årsmøte i 2011, består styret i Tottenhams 

Venner således av: 

 

 

 

Leder: Vidar Edell 

 

Nestleder: Petter Frydenlund 

 

Styremedlemmer: Bjørnar Holmem, Bjørnar Fagerhøi, Kev-Robin Kristoffersen, Rune Westbye og 

Morten Sletten. 

 

 

 

 



 

7. Eventuelt 

 

 

 

Bjørnar Holmem kunne opplyse om at første runde med medlemskort blir sendt ut i løpet av 

september måned. 

 

 

 

Spørsmål fra salen: Hva er bakgrunnen for at Tottenhams Venner ikke lenger er offisell 

supporterklubb av Tottenham Hotspur F.C.. Styret la fram fordeler (middag til styret sammen med 

en Tottenhamspiller) og ulemper (TV kan ikke ha meninger som avviker fra klubbens offisielle 

linje, alle medlemmer må være medlem av One Hotspur for å være medlem av TV, TV kan ikke 

tilby egne produkter i nettbutikk, TV kan ikke tilby billettpakker til sine medlemmer m.m.) ved å 

være offisiell supporterklubb. 

 

 

 

Spørsmål fra salen: Hvorfor går det ikke an å bestille bare en overnatting via Ving? 

 

Petter Frydenlund skal sjekke muligheten for å få til dette med Ving. 

 

 

 

Spørsmål fra salen: Kan det arrangeres flere fellesturer? 

 

Styret tar opp dette på et passelig tidspunkt. 

 

 

 

Vinnerne i Tottenhams Venners lotteri ble trukket. 

 

 

 

Møtet hevet 16.14. 


